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Olimpia Jeżów czeka na nową szatnię od 15 lat, czyli od momentu powstania gminnego stadionu.

To jeszcze nie koniec batalii o pozyskanie dofinansowania na wybudowanie szatni przy
gminnym stadionie w Jeżowie.

– Nie mamy zamiaru odpuścić – mówi wójt Mariusz Guzicki. – Choć dotąd łatwo nie było,
to walczymy dalej, do pozyskania jest nawet 100 tysięcy złotych.

Gmina Jeżów po raz czwarty spróbuje pozyskać dofinansowanie z urzędu marszałkowskiego do
zaplanowanej już w budżecie gminy inwestycji. – Szatnia jest słynna zanim ją jeszcze zbudowaliśmy –
mówi sarkastycznie wójt. – Marszałek odmówił nam dofinansowania już trzy razy, więc może za
czwartym razem się uda.

Wydaje się, że wszystkie możliwości zostały już wykorzystane, ale nic bardziej mylnego, bo przecież
nigdzie nie jest powiedziane, że nie można próbować szans wielokrotnie.
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